
INfORMATOR
ISSN 2657-9316  sierpień - październik  2023      NUMER 21

BezpŁaTnY BiULeTYn inFOrMaCYJnY 

GMINY BEŁCHATÓW

Dożynki poD znakiem traDycji  
i świetnej zabawy STRONy 6-7

inWesTYCYJnY BOOM 
W GMinie BeŁCHaTÓW

GMinna zadYszka  
pOBieGŁa dLa iGnasia

rekOrdOWe zaWOdY 
sTrażakÓW 



2informacje

W przyszłym roku przebudowany zosta-
nie park w Wielopolu. Powstanie tam 
boisko z naturalną nawierzchnią, plac 
zabaw, siłownia zewnętrzna, altana oraz 
alejka spacerowa wraz z małą architek-
turą. Inwestycja będzie realizowana dzię-
ki dofinansowaniu w kwocie 784 tys. zł, 
które z rządowych funduszy pozyskała 
Gmina Bełchatów. Jak podkreśla Konrad 
Koc, Wójt Gminy Bełchatów, możliwość 
zrealizowania tej inwestycji, podobnie 
jak wielu innych zadań finansowanych 
z udziałem środków zewnętrznych, to w 
ogromnej mierze zasługa wsparcia ze 
strony Poseł Małgorzaty Janowskiej. 

pRzebudOwa paRku  
w wielOpOlu

Drodzy Mieszkańcy!

za nami gorący okres zebrań 
sołeckich, na których decydowa-
liście o przeznaczeniu funduszu 
sołeckiego waszych miejscowo-
ści. W grę wchodziły często nie-
małe kwoty (nie zapominajmy, że 
przecież w porównaniu do ubie-
głego roku cała pula funduszu 
niemal się nam podwoiła), więc i 
waga decyzji o ich przeznaczeniu 
była niemała. 

Bardzo cieszy mnie to, że w 
wielu przypadkach sołtysi i miesz-

kańcy, w porozumieniu ze mną i 
moimi służbami, zdecydowali się 
na swoistą „pracę u podstaw”, 
czyli przeznaczenie swoich fun-
duszy na zakup nieruchomości, 
na których będą mogły powstać 
obiekty, służące danej miejscowo-
ści. Tak stało się m.in. w przypad-
ku poręb, kielchinowa czy Woli 
kruszyńskiej. dzięki temu w przy-
szłym roku zakupimy tam działki, 
a w kolejnych latach będziemy 
mogli te nieruchomości uzbroić 
w infrastrukturę, następnie za-
projektować tam obiekty, aby w 
końcu je wybudować. staną się 
one miejscem Waszych spotkań i 
będą Wam przez lata służyły. 

równie mocno cieszy mnie to, 
że w wielu miejscowościach dzię-
ki funduszowi sołeckiemu moż-
na będzie zaprojektować nowe 
obiekty albo elementy infrastruk-
tury, że dzięki Waszym decyzjom 
powstaną nowe odcinki oświe-

tlenia albo łatwiej nam będzie o 
realizację remontów określonych 
dróg. To były mądre i ważne de-
cyzje, za które gorąco Wam dzię-
kuję. 

Wszyscy musimy sobie jednak 
zdawać sprawę z tego, że te in-
westycje, pod które teraz szykuje-
my grunt (nomen omen - w wielu 
wypadkach należy to rozumieć 
dosłownie), będą w kolejnych eta-
pach realizowane na przestrzeni 
kilku następnych lat. Ja ze swej 
strony obiecuję, że zakres każdej 
takiej inwestycji będzie dokładnie 
przemyślany, przedyskutowany z 
Waszym sołtysem i radnym oraz 
dostosowany do faktycznych po-
trzeb. 

Jeszcze raz bardzo dziękuję 
za Wasze wsparcie i za mądre 
decyzje, dzięki którym w naszej 
gminie możemy liczyć na kolejne 
przedsięwzięcia, które będą nam 
wszystkim dobrze służyć. 

Sołeckie granty rozdane.
kto i na co je przeznaczy? 

Pięć sołectw z terenu Gminy Bełchatów 
otrzymało w tym roku granty w wysokości 
12 tys. zł, w ramach programu „Sołec-
two na plus”, realizowanego przez Urząd 
Marszałkowski w Łodzi. Sołectwo Huta 
zrealizuje zadanie pn. „Doposażenie Sali 
OSP w Hucie”, w jego ramach sala OSP 
zostanie doposażona m.in. w szafę na 
naczynia. Sołectwo Myszaki – zadanie 
pn. „Myszaki na plus”, które zakłada do-
posażenie miejsc rekreacji poprzez za-
kup i dostawę m.in.: kosiarki, wykaszarki, 
kosza na nakrętki, huśtawki z bali, domku 

ogrodowego. Sołectwo Niedyszyna – 
zadanie pn. „Doposażenie placu zabaw”, 
w ramach którego zakupione zostaną 
m.in.: ławki, stoły, szafka/półka book-
crossingowa. Sołectwo Domiechowice- 
Emilin - zadanie pn. „Budowa altany wraz 
z rewitalizacją terenów zielonych przy 
Centrum Sportu i Rekreacji – Świetlica w 
Emilinie”. Sołectwo Dobrzelów - zada-
nie pn. „Sołectwo Dobrzelów w rytmach 
muzyki”, w ramach projektu zakupione 
zostaną m.in. zestaw nagłośnieniowy, pa-
rasole, zdejmowane osłony do altany.

Granty dla swoich sołectw 
odebrali Dorota Anglart 
(Niedyszyna), Feliks 
Frączkowski (Myszaki) 
i Mariusz Paradecki 
(Dobrzelów). W imieniu 
sołectw Domiechowice - 
Emilin i Huta granty 
odebrała Małgorzata Filipek, 
Sekretarz Gminy Bełchatów. 
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chodnik w dobrzelowie gotowy. trwają prace  
w MySzakach, w tyM roku ruSzą roboty w zawadowie
W Dobrzelowie powstał liczący niemal 
pół kilometra chodnik. Wybudowano go 
wzdłuż drogi gminnej, prowadzącej od 
szkoły w stronę budowanej wschodniej 
obwodnicy Bełchatowa. Chodnik ma 
półtora metra szerokości, a w ramach in-
westycji powstały też zjazdy do posesji, 
odwodnienie i nowe nasadzenia drzew, a 
sama jezdnia została poszerzona o pół 
metra. 
W tym roku gotowy będzie również li-
czący blisko 900 metrów chodnik w My-
szakach (wzdłuż drogi powiatowej od 
istniejącego chodnika w kierunku Niedy-
szyny).  Budowany przez gminę chodnik 
będzie miał szerokość dwóch metrów i 
będzie znacznie szerszy od istniejącego 
już w Myszakach odcinka. 
Na tym nie koniec inwestycji, związa-
nych z poprawą tego typu infrastruktury. 
Obecnie dopinane są procedury poprze-
targowe, w rezultacie których jeszcze 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

w tym roku w Zawadowie będą mogły 
rozpocząć się prace przy przebudowie 
zdegradowanego odcinka chodnika 
wzdłuż przejętej w tym celu przez Gminę 
Bełchatów drogi powiatowej. W ramach 
tego zadania wymieniony zostanie chod-
nik na odcinku nieco ponad 640 metrów 
(od skrzyżowania w stronę Wólki Łękaw-
skiej), remontu doczekają się też zjazdy 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
do posesji. Wykonawca będzie miał pół 
roku na zakończenie tych prac. 

Co ważne, będzie to pierwsza część 
inwestycji na drodze w Zawadowie. W 
ramach drugiego etapu przebudowy, zo-
stanie wybudowany brakujący odcinek 
chodnika (w stronę boiska). Ta część 
tego zadania będzie realizowana w przy-
szłym roku.

buDujEMy Dla MiESzkańców

tak było

tak jest

Tak jest

W Postękalicach i Zwierzchowie zostały 
oddane do użytku kolejne przebudowane 
drogi. W Postękalicach jest to odcinek o 
długości 998 metrów. Nowa nawierzchnia 
ma tam szerokość 5 metrów, po obu stro-
nach drogi powstały wygodne pobocza, 
przebudowane są zjazdy, powstało też od-
wodnienie i nowe oznakowanie. 

W Zwierzchowie przebudowano dwa 
odcinki dróg. Pierwszy ma długość 705 
metrów, a drugi liczy pół kilometra. Oba 
zyskały nową nawierzchnię o szerokości 
4,5 metra, powstały tam też obustronne 
pobocza. Podobnie, jak w Postękalicach, 
przebudowano zjazdy, powstał system od-
wodnienia i nowe oznakowanie. 

To pierwsze drogowe inwestycje, które 
oddajemy w tym roku na terenie Gminy 
Bełchatów. Na ostatniej prostej są prace 
przy przebudowie drogi w Korczewie. Za-
awansowane roboty prowadzone są w Ole-
śniku (droga przy kaplicy) oraz w Wielpolu. 
W tym roku gotowa będzie również droga 
w Kurnosie Pierwszym, w jej pasie właśnie 
wymieniany jest azbestowy wodociąg, a do 
końca roku ma się też tam pojawić nowa 
nawierzchnia, pobocza i przebudowane 
zjazdy.   

nowe drogi  
bezpieczne  
i wygodne 

tak było

tak jest

pOsTĘkaLiCe

zWierzCHÓW

tak było tak jest
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Mocno zaawansowane są już pra-
ce, związane z remontem i rozbu-
dową sali w kurnosie drugim (na 
zdjęciu). Budowlańcy chcą przed  

zimą zamknąć budynek, by pro-
wadzić roboty we wnętrzu. Ca-
łość ma być gotowa w lutym 2024 
roku. natomiast w czerwcu 2024 

roku zakończy się  przebudowa 
strażnicy Osp w podwodach. Tam 
po rozpoczęciu prac wewnątrz 
budynku okazało się, że trzeba 
będzie poszerzyć zakres robót o 
remont dachu i więźby dachowej. 
W związku z tym wydłużono czas 
na przeprowadzenie prac.
przed grudniem tego roku ma 
się za to zakończyć moderniza-
cja świetlicy w augustynowie. 
Wykonawca przejął już obiekt, 
w świetlicy zostaną wymienione 
posadzki, pojawią się nowe płytki 
podłogowe, na ścianach i sufitach 
będzie gładź. Wymienione będą 
urządzenia sanitarne i instalacje 
cieplne oraz instalacja elektrycz-
na, powstanie system kanalizacji. 
zamontowana zostanie pompa 
ciepła  i fotowoltaika.

trwają prace przy przebudowie  
Sal w kurnoSie drugiM i podwodach

kSiĘŻy Młyn - budowa chod-
nika - czekamy na pozwolenie wodno-
prawne, wydawane przez Wody Polskie 
w Sieradzu, by móc otrzymać w końcu 
zezwolenie na realizację inwestycji dro-
gowej. W tym roku te formalności powin-
ny zostać dopięte, a to oznacza, że w 
przyszłym roku w Księżym Młynie dro-
gowcy rozpoczną prace przy budowie 
chodnika. zagospodarowanie bu-
dynku po dawnym Skr - ciągle 
trwa proces zasiedzenia tego budynku 
przez Gminę Bełchatów. Do zakończe-
nia tej procedury zostało jeszcze 10 lat. 
Dopiero po upływie tego czasu będzie to 
majątek Gminy i można będzie nim go-
spodarować. 
wielopole - budowa drogi od 
skrzyżowania z dk 74 w stronę 
skrzyżowania do niedyszyny 
- trwają prace, związane z przygotowa-
niem projektu dla tej drogi. W przyszłym 

roku, gdy tylko warunki pogodowe na to 
pozwolą, wykonawca rozpocznie roboty 
w terenie. 
łĘkawa - budowa boiska i 
placu zabaw - gotowy jest już projekt 
tej inwestycji, zostaną one wpisane do 
budżetu gminy na 2024 rok.  
doMiechowice - eMilin - 
przebudowa drogi powiatowej 
- opracowywany jest projekt przebudo-
wy, obecnie czekamy na pozwolenie 
wodnoprawne. Komplet dokumentacji 
będzie gotowy w tym roku. Inwestycja 
będzie realizowana etapami, w roku 
2024 rozpocznie się przebudowa pierw-
szego odcinka drogi (najprawdopodob-
niej to zadanie zaczniemy od skrzy-
żowania z drogą do Zalesnej w stronę 
Domiechowic). przebudowa zSp w 
domiechowicach - dokumentacja 
projektowa rozbudowy szkoły, przed-
szkola i budowy żłobka jest już gotowa, 
a w grudniu tego roku najprawdopodob-
niej rozpoczną się prace budowlane w 
terenie. 
oleśnik - przebudowa dro-
gi przez oleśnik (od poręb do 
drogi powiatowej w kierunku 
rząsawy) - do końca listopada mają 
się zakończyć prace projektowe, robo-
ty drogowe rozpoczną się w przyszłym 
roku, gdy pozwoli na to pogoda, a za-
kończyć mają się do 31 lipca 2024 roku. 

niedySzyna - przebudowa 
drogi powiatowej - Mamy już do-
kumentację projektową dla tej inwesty-
cji, będzie ona realizowana etapami, w 
przyszłym roku przebudowany zostanie 
pierwszy odcinek drogi przez Niedyszy-
nę.
kałduny - budowa kanalizacji i 
przebudowa drogi Kałduny - Dobrze-
lów. Trwają prace projektowe, wczesną 
wiosną 2024 roku rozpoczną się roboty, 
związane z budową kanalizacji, nato-
miast prace przy przebudowie drogi po-
winny ruszyć latem.
porĘby - budowa kanaliza-
cji i przebudowa drogi - prace 
nad dokumentacją projektową są już 
na ukończeniu, na przełomie listopada 
i grudnia powinny rozpocząć się pierw-
sze prace w terenie.  
dobrzelów - droga przez 
parasolkę, zawady - droga do 
pSzok-u oraz przebudowa dro-
gi doMiechowice - wola 
MikorSka wraz z budową ka-
nalizacji - w przypadku tych trzech 
dróg na ukończeniu są już prace projek-
towe. Jednocześnie wystąpiliśmy o do-
finansowania z funduszy rządowych na 
realizację każdego z tych trzech odcin-
ków i od tego czy i kiedy je uzyskamy, 
będzie zależał termin wykonania tych 
inwestycji. 

buDujEMy Dla MiESzkańców

iNwESTycyjNa 
POczEkalNia. 
SPRawDzaMy,  
Na jakiM ETaPiE 
SĄ TE zaDaNia?
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Zawadów, Łękawa i Zdzieszulice Górne 
- to miejscowości, do których zawitała 
już brygada, odpowiedzialna w gminnej 
spółce komunalnej za budowę betono-
wych dróg. W pierwszych dwóch miej-
scowościach nawierzchnie są już goto-
we, w trzeciej prace wciąż są jeszcze 
prowadzone. 
W Zawadowie nowa droga ma długość 
ponad 330 metrów, droga ma 3,5 metra 

szerokości oraz obustronne pobocza po 
0,5 metra. Droga z betonową nawierzch-
nią w Łękawie powstała na dwóch od-
cinkach o łącznej długości 320 metrów. 
Tam również powstały pobocza, zamon-
towano również oświetlenie uliczne. 
Prace, które trwają na osiedlowej uliczce 
w Zdzieszulicach Górnych, zmierzają do 
ułożenia betonowej nawierzchni na od-
cinku o długości 337 metrów. 

- Na tym nie koniec, bo pracownicy 
Przedsiębiorstwa Komunikacji, Trans-
portu i Usług Komunalnych Gminy Beł-
chatów po zakończeniu prac w Zdzie-
szulicach Górnych, przeniosą się na 
drogę w Dobrzelowie - zaznacza Wójt 
Gminy Bełchatów, Konrad Koc. - To wła-
śnie w tej miejscowości powstanie kolej-
na na terenie naszej gminy droga z beto-
nową nawierzchnią - podkreśla wójt.

Powstają kolejne odcinki betonowych dróg

buDujEMy Dla MiESzkańców

zaWadÓW ŁĘkaWa
zdzieszULiCe 
GÓrne

dofinanSowanie  
na budowĘ  
koMplekSu  
Sportowego  
w oleśniku

Dariusz Rogut, 
jako Radny 
Sejmiku  
Województwa  
Łódzkiego, 
stale zabiega 
o wsparcie  
dla inwestycji, 
realizowanych 
przez Gminę 
Bełchatów.

Jeszcze w tym roku w Oleśniku roz-
poczną się prace, związane z budową 
nowego boiska. Co ważne, będzie to 
pierwszy etap związany z powstaniem 
w tej miejscowości większego kom-
pleksu sportowego. 

Rozpoczęcie prac jeszcze w tym 
roku, będzie możliwe dzięki grantowi, 
jaki Gmina Bełchatów pozyskała na to 
zadanie w ramach programu „Infra-
struktura Sportowa Plus” w wysokości 
230 tys. zł. Koszt budowy boiska sza-
cowany jest na 670 tys. zł. 

Pozyskanie grantu to w dużej 
mierze zasługa starań Dariusza 
Roguta, Radnego Sejmiku Woje-
wództwa Łódzkiego. -  Jako radny Sej-
miku przy każdej okazji zabiegam o 
to, by jak największe środki trafiały do 

gmin, położonych na terenie powiatu 
bełchatowskiego. Doskonale wiem, jak 
ważna dla lokalnej społeczności jest bu-
dowa kompleksu sportowego w Oleśniku, 
dlatego cieszę się, że dzięki  grantowi z 
programu „Infrastruktura Sportowa Plus”, 
będzie on mógł powstać szybciej - dodaje 
Dariusz Rogut.  

Budowa boiska wielofunkcyjnego to 
pierwszy etap inwestycji, związanej z 
powstaniem kompleksu sportowo - rekre-
acyjnego w Oleśniku. Oprócz boiska, w 

ramach drugiego etapu tego zadania, po-
wstanie tam również mini-skate park, alta-
na, sanitariaty, oświetlenie i nagłośnienie, 
cały teren zostanie też zagospodarowany.
- Budowa boiska to zadanie, które zgod-
nie z zawartą umową, rozpoczniemy w 
tym roku. Później wykonany zostanie dru-
gi etap prac, związanych z budową kom-
pleksu w Oleśniku, z którego przecież na 
pewno korzystac będą również mieszkań-
cy Poręb, czy Księżego Młyna - podkreśla 
Wójt Gminy Bełchatów, konrad koc.



gminne Dożynki w nieDySzynie 6gminne Dożynki w nieDySzynie 6

GMiNNE DOżyNki w NiEDySzyNiE



To były naprawdę wyjątkowe Gminne 
Dożynki w Niedyszynie. Tradycyjny 
ceremoniał zachwycił gości, pyszno-
ści, przygotowane przez nasze KGW 
podbijały podniebienia, a podczas kon-
certów muzycznych gwiazd bawiły się 
tłumy. Ale po kolei. Rekordowy był już 
korowód dożynkowy, w którym swoje 
wieńce zaprezentowało aż 25 sołectw! 
Wszystkie je poświęcił ks. Mariusz ku-
ligowski, który celebrował mszę św. w 
intencji rolników i z podziękowaniem 
za plony. Zgodnie z dożynkową trady-
cją, sołectwa przekazały swoje wieńce 
Wójtowi Gminy Bełchatów - konrado-
wi kocowi oraz Przewodniczącemu 
Rady Gminy Bełchatów - krzysztofo-
wi Polakowi. Z kolei chleb, wypieczo-
ny z tegorocznego ziarna na ręce wójta 

przekazali Starostowie Dożynek, czyli 
Halina bluszcz i Mieczysław błasz-
czyk. Na scenie pojawił się również 
konrad Malenta, Przewodniczący 
Młodzieżowej Rady Gminy Bełchatów.  

Podczas takiego wydarzenia nie 
mogło zabraknąć odznaczeń dla 
rolników. W Niedyszynie odznaki 
Zasłużony dla Rolnictwa odebrali: 
anna błaszczyk, Sławomir błasz-
czyk, Mieczysław błaszczyk, bene-
dykt  kołatek oraz Piotr Szewczyk. 
Wójt Konrad Koc wręczył też pamiąt-
kowe statuetki dla rolników. Otrzymali 
je: Halina i czesław bluszcz, beata 
i Paweł Furczyńscy, bogumiła i Sta-
nisław Grabscy, Teresa i Sławomir 
Pawelczyk oraz panowie: Paweł Dar-
nikowski, jan Milczarek, jacek Mły-

narczyk, Paweł kowalski, zbigniew 
krystek i Grzegorz warcholiński. Z 
kolei kGw w zawadowie, grupa leszy 
bełchatów oraz Mirosław Olszewski 
otrzymali statuetki z podziękowaniem 
za wspieranie Gminy Bełchatów w 
inicjatywach lokalnych i społecznych.

Podczas Dożynek w Niedyszynie na 
ludową nutę zagrał Zespół Moderato. 
Fanów nurtu disco polo bawił zespół 
BOYS, ale bezwzględnym królem 
sceny był tego wieczoru Kazik Sta-
szewski, który swoje największe prze-
boje zagrał razem z zespołem KULT.  

Już teraz wszystkich mieszkańców 
Gminy Bełchatów zapraszamy na 
przyszłoroczne dożynki. Odbędą się 
one 25 sierpnia 2024 roku w Anasta-
zowie (sołectwo Adamów). 
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Dziesięcioro nauczycieli ze szkół, prowadzonych przez Gminę 
Bełchatów, otrzymało akty, potwierdzające zdobycie przez nich 
awansu zawodowego na stopień nauczyciela mianowanego. Każ-
dy z nowomianowanych złożył również ślubowanie. Akty miano-
wania wręczył im Wójt Gminy Bełchatów, Konrad Koc.  W gronie 
awansowanych nauczycieli znaleźli się: anna jamroży, karoli-
na Pytel, agnieszka Perońska i Piotr Stolecki z Zespołu Szkol-
no - Przedszkolnego w Kurnosie Drugim; joanna Polak, Paulina 
kowalska i Przemysław kądzioła z Zespołu Szkolno - Przed-
szkolnego w Dobrzelowie; agnieszka woźniak i kamila Siwiń-
ska z Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Domiechowicach oraz 
Małgorzata bugajczyk z Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 
Janowie.

WitAMy  
W GRoNiE
NAuczyciEli  
MiANoWANycH

Szkoły, prowadzone przez Gminę Bełchatów dołączyły do ogól-
nopolskiej akcji Narodowego Czytania, którego bohaterem było 
w tym roku „Nad Niemnem” Elizy Orzeszkowej. Dzięki temu 
przedsięwzięciu po raz kolejny okazało się, że przesłanie tego 
utworu jest uniwersalne, a zawarte w nim prawdy wcale się 
nie starzeją.  Uczniowie Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 
Dobrzelowie do wspólnego czytania zaprosili nauczycieli oraz 
przedstawicieli lokalnego samorządu - Wójta Gminy Bełchatów 
Konrada Koca, Sekretarz Gminy Bełchatów Małgorzatę Filipek 
oraz Radnego Gminy Bełchatów Zygmunta Paradeckiego.

W Kurnosie Drugim już po raz trzeci odbył się „Koncert mu-
zyczny pod chmurką im. Alfonsa Brandta”. Po raz pierwszy wa-
runki pogodowe pozwoliły, by to wydarzenie kulturalne faktycz-
nie mogło odbyć się na świeżym powietrzu. Mieszkańcy mogli 
posłuchać występów laureatów Międzyszkolnego Konkursu 
Muzycznego im. Alfonsa Brandta, który wiosną organizowany 
był przez Zespół Szkolno - Przedszkolny w Kurnosie Drugim. 
Wystąpili też dla nich artyści z łódzkiego Teatru Piosenki. 

nie tylko uczniowie
czytali „nad niemnem”

w kurnosie zagrali 
pod chmurką
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100. rocznicę powstania świętowała 
Ochotnicza Straż Pożarna w Łękawie. 
Utworzona w 1923 roku straż ogniowa jest 
najstarszą formacją, działającą na terenie 
gminy Bełchatów. Ważnym momentem 
obchodów było odznaczenie Sztandaru 
OSP Łękawa Złotym Znakiem Związku. 
Uroczystości były okazją do wręczenia 
odznaczeń dla zasłużonych strażaków.  
Pośmiertnie Złotym Znakiem Związku 
OSP RP odznaczony został  ś.p. dh wła-
dysław kruszyński, długoletni Prezes 
OSP Łękawa, który zmarł w czerwcu tego 
roku. 
Złotym Medalem „Za Zasługi Dla Pożar-
nictwa” odznaczony został dh Mariusz 
Grzejda. Srebrnym Medalem „Za Zasługi 
Dla Pożarnictwa” odznaczeni zostali: dh 
anna więcławek i dh bogdan Madej-
czyk. Brązowym Medalem „Za Zasługi 
Dla Pożarnictwa” odznaczeni zostali:  
dh Michał Dworzyński, dh bartłomiej 

Madejczyk, dh artur Dworzyński, dh 
kinga kruszyńska-burkot, dh Sławo-
mir Ławniczak, dh Damian boruński, 
dh józef Niemczyk, dh Piotr Niemczyk, 
dh iwona Grzejda, dh. krystian brzeski, 
dh. ilona krajda. Srebrnym Medalem „Za 
Zasługi Dla Pożarnictwa” ZOP ZOSP RP 
w Bełchatowie odznaczony został dh 
konrad koc. Brązowym Medalem „Za 
Zasługi Dla Pożarnictwa” ZOPZOSP RP 
Bełchatów odznaczeni zostali dh Gabriel 
Dworzyński i dh Marcin long. Odznakę 
„Wzorowy Strażak” odebrał dh krystian 
Dworzyński.

Podczas uroczystości dh Sławomir Pal 
– prezes OSP Zawadów odebrał również 
akt, potwierdzający włączenie OSP Zawa-
dów do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego.

oSp w łĘkawie 
świĘtowała Stulecie

Podczas jubileuszu oficjalnie 
przekazano również średni sa-
mochód ratowniczo - gaśniczy 
marki VOLVO dla OSP Łękawa 
oraz samochód marki MAN 
dla OSP Niedyszyna. Kluczyki 
wręczyła druhom Poseł Małgo-
rzata Janowska. Stało się tak 
nie bez powodu. To właśnie 
dzięki wsparciu i zaangażo-
waniu Małgorzaty Janowskiej 
udało się pozyskać dofinan-
sowania, dzięki którym zakup 
tak specjalistycznych i nowo-
czesnych, a przez to i drogich 
pojazdów dla naszych jedno-
stek, był w ogóle możliwy.
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zajęć MOcNO NaM PRzybyŁO, alE jEST TO 
PRaca baRDzO SaTySFakcjONujĄca

to już ostatnia prosta obecnej 
kadencji samorządowej. czy 
dla rady gminy bełchatów 
oznacza to zmianę w sposobie 
organizacji dotychczasowych 
zajęć albo wręcz przejście w 
„tryb turbo”?
z punktu widzenia przewodni-
czącego rady Gminy, ostatnie 
półrocze to okres wytężonej pra-
cy, który odpowiada aktualnej sy-
tuacji w Gminie Bełchatów. Jest 
ona związana przede wszystkim 
ze zwiększającymi się środkami 
w budżecie gminy na inwesty-
cje, co powoduje podejmowanie 
kolejnych uchwał, które z kolei 
umożliwiają realizację zadań in-
westycyjnych. Może nie nazwał-
bym tego „trybem turbo”, ale jeśli 
porównać obecne natężenie pra-
cy rady ze stanem sprzed 2-3 
lat, to różnica jest widoczna. 

główną przyczyną takiego sta-
nu jest ogrom realizowanych 
zadań inwestycyjnych? 
W zasadzie tak. Wszyscy obser-
wujemy, że dziś teren Gminy Beł-
chatów to jeden wielki plac bu-
dowy. We wszystkich okręgach 
naszej gminy podejmowane są 

kolejne inwestycje, a co za tym 
idzie, niezbędna jest wytężona 
praca zarówno radnych jak i 
rady Gminy. 

a co z tymi, nazwijmy je może  
„bardziej prozaicznymi”, mniej 
spektakularnymi sprawami, 
od których przecież też zależy 
sprawne funkcjonowanie sa-
morządu?
Oczywistym jest, że praca rady 
Gminy nie dotyczy tylko i wyłącz-
nie zadań inwestycyjnych. rada 
zajmuje się szerokim obszarem 
działania w zakresie stanowienia 
prawa. Choćby kwestie ustalenia 
wysokości podatków, edukacji 
oraz bieżących zadań realizowa-
nych przez Gminę Bełchatów. W 
tych zakresach wszystko idzie 
swoim trybem, bez zakłóceń 
czy opóźnień. Mieszkańcy mogą 
spać spokojnie, my po prostu ro-
bimy swoje. 

jak oceniłby pan te pierwsze 
trzy kwartały tego roku?
Okres ten oceniam bardzo pozy-
tywnie. W czerwcu przyjęliśmy 
absolutorium dla Wójta Gminy 
Bełchatów, podkreślę, że radni 

jednogłośnie udzielili mu wotum 
zaufania, a tym samym potwier-
dzili dobrą pracę Wójta za rok 
2022. kolejne miesiące to okres 
wytężonej i stabilnej pracy rady 
Gminy Bełchatów. Chciałbym za-
pewnić naszych mieszkańców, 
iż z punktu widzenia przewodni-
czącego rady Gminy Bełchatów, 
praca tego organu jest na wyso-
kim poziomie, zgodnym z moimi, 
jako przewodniczącego, oczeki-
waniami. nie zawsze w tej kaden-
cji tak było. W mojej opinii daje 
się więc również i tutaj zauważyć 
wpływ znacznego zwiększenia 
zasobów finansowych naszej 
Gminy, wynikający ze zmiany 
granic. Mówiąc wprost, przyby-
ło nam dużo pracy, ale ta praca 
jest satysfakcjonująca, gdyż wy-
chodzi naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców naszej gminy. Je-
stem głęboko przekonany, że 
rozpoczynający się ostatni okres 
bieżącej kadencji rady Gminy 
Bełchatów, będzie również od-
znaczał się dobrą współpracą 
z Wójtem Gminy Bełchatów, a 
mieszkańcy będą mogli cieszyć 
się z kolejnych dobrych decyzji 
radnych Gminy Bełchatów. 

Rozmowa z krzysztofem Polakiem, 
Przewodniczącym Rady Gminy bełchatów
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pOznaJ sWOJeGO sOŁTYsa

Marek 
pOspiszYŁ 
sOŁeCTWO 
dOMieCHOWiCe 
- eMiLin

Ma 48 lat, żonaty, ma 
dwoje dzieci: syna 
Maksymiliana (14 lat)
i córkę aleksandrę (26 
lat). pan Mariusz w 
dobrzelowie mieszka 
od dzieciństwa (z małą 
przerwą). Od bardzo 
dawna, bo już niemal 
od trzech dekad, jest 
druhem Ochotniczej 
straży pożarnej w do-
brzelowie i aktywnie 
działa na rzecz tej jed-
nostki. 
Jeżeli tylko ma chwi-
lę wolnego czasu, 
bardzo lubi zajmo- 
 

 
wać się pracą w swo-
im przydomowym 
ogrodzie, jest również 
fanem dobrego kina. 
Od lat prawdziwą pa-
sją pana Mariusza, są 
podróże (tak te dal-
sze, jak te bliższe). 
Uwielbia również spę-
dzać wolny czas na 
żeglowaniu. 
   

MariUsz 
paradeCki
sOŁeCTWO 
dOBrzeLÓW

Rozpoczynamy cykl, w którym zaprezentujemy sylwetki 13 
sołtysów, którzy właśnie rozpoczęli swoje pierwsze pięciolet-
nie kadencje w miejscowościach na terenie gminy Bełchatów.
Dziś  przedstawimy sołtysów Domiechowic i Dobrzelowa, w 

kolejnych numerach chcemy zaprezentować sołtysów Hele-
nowa, Huty, Józefowa, Księżego Młyna, Korczewa, Kurnosa 
Pierwszego, Kurnosa Drugiego, Poręb, Rząsawy, Zdzieszulic 
Dolnych i Zalesnej. 

Ma 50 lat, jest żona-
ty, wspólnie z żoną 
wychowują dwie cór-
ki, młodsza ma 15 
lat, a starsza 22 lata. 
W domiechowicach 
mieszkają od 8 lat. 
zawodowo związany 
jest z bełchatowską 
kopalnią. Funkcja 
sołtysa domiecho-
wic i emilina to jego 
debiut w zakresie 
działalności na rzecz 
lokalnego samorzą-
du. pan Marek ma 
duszę społecznika. 
aktywnie działa w za- 

 
wiązanej niedawno 
Ochotniczej straży 
pożarnej w emilinie. 
Chętnie angażuje się 
w akcje społeczne. 
W wolnym czasie 
bardzo lubi majster-
kować, można o 
nim powiedzieć, że 
to prawdziwa „złota 
rączka”.   

Wójt Gminy Bełchatów Konrad Koc 
oraz Przewodniczący Rady Gminy 
Bełchatów Krzysztof Polak podczas 
specjalnie w tym celu zorganizowane-
go spotkania podziękowali sołtysom, 
którzy wiosną tego roku przestali peł-
nić swoje funkcje w poszczególnych 
miejscowościach. 
Szczególne wyrazy wdzięczności tra-
fiły do Andrzeja Mastalerza, sołtysa 
Sołectwa Domiechowice - Emilin, któ-
ry pełnił  funkcję Sołtysa rekordowo 
długo, bo aż od 1991 roku!  Jak pod-
kreślał Pan Andrzej, te 32 lata, były  
szczególne, a same Domiechowice i 
Emilin zmieniły się w tym czasie nie 
do poznania.  

PODziękOwaNia Dla SOŁTySów 



Aż 23 drużyny wystartowały w Gminnych Zawodach Spor-
towo-Pożarniczych, których gospodarzem w tym roku były 
Postękalice. Razem blisko trzy setki druhen i druhów, co 
czyni nasze zawody jednymi z największych w całym re-
gionie. 
Zarówno drużyny młodzieżowe, jak i seniorskie, miały do 
wykonania po dwie konkurencje - biegi sztafetowe z prze-
szkodami i „rozwinięcia bojowe”. Liczyła się szybkość i pre-
cyzja. Do klasyfikacji generalnej zliczano sumę czasów z 
obu konkurencji.  Na wielkie brawa zasłużyli zwłaszcza naj-
młodsi, wykazując się niezwykłą determinacją. Klasyfikację 
Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych dziewcząt wygrał ze-
spół OSP Postękalice, a chłopców - OSP Niedyszyna. 
W rywalizacji seniorskiej niezwykle zacięta walka o zwy-
cięstwo, zarówno wśród panów, jak i pań toczyła się mię-
dzy OSP Dobrzelów i OSP Niedyszyna. Ostetecznie obie 
drużyny podzieliły się miejscami na czołowych stopniach 
podium, a trzecie miejsca wywalczyli druhowie i druhny z 
Zawadowa.
Drużyny odebrały pamiątkowe statuetki oraz nagrody fi-
nansowe, a zespoły młodzieżowe także nagrody rzeczowe, 
ufundowane przez Gminę Bełchatów. Pula nagród sięgnęła 
blisko 30 tys. zł, a środki te jednostki OSP przeznaczą na 
doposażenie w sprzęt. 
wyniki: mężczyźni (grupa a): 1.OSP Dobrzelów; 2. OSp 
Niedyszyna; 3. OSP zawadów; 4. OSP ludwików; 5. 
OSP Podwody: 6. OSP Łękawa; 7. OSP Postękalice; 8. 
OSP kurnos Drugi; 9. OSP Huta. 
kobiety (grupa c): 1. OSP Niedyszyna; 2. OSP Dobrze-
lów; 3. OSP zawadów; 4. OSP Postękalice; 
MDP dziewcząt: 1. OSP Postękalice; 2. OSP Dobrzelów; 
3. OSP ludwików;  
MDP chłopców: 1.OSP Niedyszyna; 2. OSP zawadów i; 
3. OSP ludwików; 4. OSP zawadów ii; 5. OSP Dobrze-
lów: 6. OSP Łękawa; 7. OSP Postękalice. 

WiElkiE EMocjE 
W zAWoDAcH 
ocHotNikóW
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gMinne zawody 
Sportowo - poŻarnicze





Dokładnie 12.500 zł udało nam się zebrać podczas VIII Za-
Dyszki Gminy Bełchatów. Na starcie tego charytatywnego 
biegu, który tradycyjnie już, odbywa się w Kurnosie, stanęło w 
tym roku ponad 150 fanów biegania. Maluchy pobiegły w bie-
gu krasnali, odrębną rywalizację miała też młodzież szkolna. 
Cała kwota, pozyskana ze sprzedaży pakietów startowych 
oraz zebrana do puszek w dniu biegu, pomoże 5-letniemu 
Ignasiowi Filipczakowi z Oleśnika, który cierpi na niezwykle 
rzadkie schorzenie - zespół Renpenninga. Dzięki pieniądzom, 
które udało się zebrać podczas ZaDyszki, rodzice chłopca 
będą mogli opłacić bardzo kosztowne leczenie i rehabilitację. 
ZaDyszka to przede wszystkim impreza charytatywna, ale 
trzeba też podkreślić jej sportowy wymiar. Jak co roku, ry-
walizowano na dystansach 3,4 km oraz 10 km. Dla najlep-
szych przygotowano pamiątkowe puchary i statuetki oraz 
nagrody. Oto zwycięzcy w poszczególnych kategoriach: 
Bieg na 3,4 km - kobiety: 1. Sylwia Hałaczkiewicz, 2. 
katarzyna Sidorczuk, 3. Ewa Łakoma. Bieg na 3,4 km 
- mężczyźni: 1. Piotr kułak, 2. Szymon wiktorowicz, 3. 
Mateusz Markowiak. Bieg na 10 km - kobiety: 1. Moni-
ka Drążek, 2. Magda bolonek, 3. lucyna jurczyk. Bieg 
na 10 km - mężczyźni: 1. Tomasz Owczarek, 2. Mateusz 
krajda, 3. Piotr koń. Najlepsza zawodniczka z Gminy Beł-
chatów - Sylwia Michałowska. Najlepszy zawodnik z Gmi-
ny Bełchatów - Grzegorz Granecki. Bieg na 10 km - K20: 1. 
katarzyna bluszcz, 2. Magda Szafrańska, 3. katarzyna 
Neugebauer - angel. Bieg na 10 km - K40: 1. katarzyna 
Matyśkiewicz, 2. Ewa krystek, 3. urszula krysiak. Bieg 
na 20 km - M 20: 1. Michał Franczak, 2. Piotr jasiński,  
3. artur Sochacki. Bieg na 10 km - M40: 1. Piotr Magiera, 
2. jarosław Staniec, 3. Marcin Felisiak.

WiElkiE BiEGANiE  
DlA MAŁEGo 
iGNASiA

viii zadySzka gMiny bełchatów
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Pod znakiem pikników sołeckich oraz przed-
sięwzięć integracyjnych, organizowanych 
przez lokalne stowarzyszenia i organizacje, 
minęło w gminie Bełchatów tegoroczne lato. 
Było kolorowo, radośnie i wyjątkowo słonecz-
nie. 

piknikowe 
lato
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Narodziny dziecka to wyjątkowa chwila w życiu 
każdej rodziny. Tę radość chcemy dzielić razem 
z Wami. Zapraszamy Rodziców wszystkich dzie-
ci, urodzonych w 2023 roku, do tworzenia razem 
z nami galerii zdjęć z cyklu „Nasi Milusińscy”. Bę-
dziemy na jej łamach prezentować maluszki, które 
przyszły na świat w Gminie Bełchatów. 
Rodziców, którzy chcą, aby zdjęcie ich pociechy 
ukazało się na łamach „Informatora Gminy Bełcha-
tów”, prosimy o przesyłanie fotografii na adres ma-
ilowy: ewa.drzazga@ugbelchatow.pl . Zgłoszenie 
powinno zawierać również: imię i nazwisko malu-
cha, miejscowość w której mieszka, datę urodze-
nia, a także jego wagę i wzrost w chwili narodzin.

naSi MiluSińScy

państwo Gabriela i edward 
Wala z kurnosa drugiego 
świętowali Jubileusz 50-lecia 
Małżeństwa. Ta piękna rocz-
nica była okazją do wspo-
mnień (nasi Jubilaci poznali 
się jeszcze w liceum, a potem 
razem pracowali!), pięknych 
życzeń i gratulacji. złote Gody 
to również okazja do wręcze-

nia Medali za długoletnie po-
życie Małżeńskie, przyzna-
nych przez prezydenta rp, 
andrzeja dudę. Tak było i tym 
razem - zaszczyt przekazania 
odznaczeń przypadł Wójtowi 
Gminy Bełchatów, konrado-
wi kocowi oraz krzysztofowi 
polakowi,  przewodniczące-
mu rady Gminy Bełchatów.

aleksandra Malinowska,  
mieszka w niedyszynie,  
urodziła się 23.03.2023 roku,  
waga 3.570g, wzrost 53 cm

iga adaszek,  
mieszka w zawadowie,  
urodziła się 26.05.2023 roku,  
waga 3580g, wzrost 56 cm

oliwia kożuchowska, 
mieszka w Wygodzie,  
urodziła się 29.06. 2023 roku,  
waga 3650g, wzrost 53 cm

eryk Sobaniec,  
mieszka w kałdunach,  
urodził się 1.06.2023 roku,  
waga 3690g, wzrost 59 cm

oliwier Stasiak, 
mieszka w Woli Mikorskiej,  
urodził się 19.06.2023 roku,  
waga 3700g, wzrost 57 cm

święTOwali zŁOTE GODy



informator 18

aż dwie pary małżeńskie z terenu 
Gminy Bełchatów świętowały w tym 
roku 70. rocznicę ślubu. Ten wyjąt-
kowy jubileusz obchodzili państwo 
Teresa i Florian ludwiczak z Łę-
kawy (pobrali się 23 sierpnia 1953 
roku) oraz państwo Maria i leszek 
Mędasik z Poręb (pobrali się 12 
września 1953 roku). 

Konrad Koc, Wójt Gminy Bełcha-
tów, odwiedził jubilatów w ich do-
mach, by przekazać im najlepsze 
życzenia i gratulacje. Nie zabrakło 

też oczywiście rocznicowych tortów 
oraz prezentów. 
Odwiedziny były też okazją do spo-
tkań rodzinnych, bo naszym  parom 
w tych ważnych chwilach towarzy-
szyły oczywiście dzieci i wnuki. 
A jaka jest recepta na to, by w miło-
ści przeżyć 70 lat? Jak się okazuje, 
jest to bardzo proste - trzeba się po 
prostu kochać, być wyrozumiałym 
i cierpliwym, cieszyć się każdym 
wspólnym dniem i każdym drobia-
zgiem, a reszta sama się ułoży.  

taki jubileuSz  
zdarza SiĘ  
raz na 70 lat!
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SPRawDź OFERTę Na SwOjE NOwE źRóDŁO ciEPŁa!
prosimy naszych Wnioskodawców i Beneficjentów o 
rozwagę w wyborze dostawcy i firmy instalacyjnej do 
wykonania wymiany źródła ciepła z dofinansowaniem 
programu „Czyste powietrze”.
płacicie państwo za zakup i montaż nowego źródła cie-
pła np. pompy ciepła i refinansujecie zrealizowane za-
danie z przyznanej i należnej Wam dotacji w ramach 
programu „Czyste powietrze”.
niestety, zdarzają się na rynku usług nieuczciwi wyko-
nawcy, którzy oferują usługi i produkty niskiej jakości 
oraz zawyżają ceny.
zwracamy uwagę, że wybór firmy sprzedającej urządze-
nie jak i wykonującej jego montaż, należy do państwa 
- naszych Wnioskodawców i Beneficjentów.
prosimy państwa o ostrożność i rozwagę, w szczególno-
ści w przypadku oferty akwizytorów na instalację źródła 
ciepła, w tym pOMpY CiepŁa. nieuczciwi sprzedawcy 
proponują niedopasowane do Waszego domu i potrzeb, 
niskiej jakości urządzenia, które w okresie grzewczym 
zużywają dużo prądu, a ich trwałość i jakość jest słaba.
prosimy o dokładne i uważne sprawdzenie firmy i jej 
oferty jeszcze przed podpisaniem umowy, w szczegól-
ności jeśli mają państwo jakiekolwiek wątpliwości co do:
- oferowanej ceny usługi i produktu,
- oferowanych parametrów urządzenia lub instalacji,
- oferowanych warunków serwisowych i gwarancji.

prosimy o uważność i podejmowanie decyzji bez po-
śpiechu, w konsultacji z gminnym punktem konsultacyj-
no – informacyjnym, sołtysem lub regionalnie funkcjonu-
jącym WFOŚ.
Warto sprawdzić parametry urządzenia i jego rzeczy-
wistą cenę w internecie. Można także porozmawiać ze 
znajomymi i sąsiadami, którzy taki proces inwestycyjny 
mają już za sobą.
Warto też skorzystać z funkcjonującej w ramach pro-
gramu „Czyste powietrze” tzw. listy zUM (listy zielonych 
urządzeń i materiałów) - dostępnej online pod adresem 

https://lista-zum.ios.edu.pl/, która zawiera zweryfikowa-
ne urządzenia i materiały o potwierdzonej jakości.
przede wszystkim warto współpracować z firmami pole-
conymi i znanymi na lokalnym rynku.
prawidłowo zrealizowana inwestycja z dotacją z progra-
mu „Czyste powietrze” to niższe koszty ciepła w Wa-
szych domach, a tym samym niższe wydatki na ogrze-
wanie.
zależy nam na państwa bezpieczeństwie i wyłącznie ko-
rzyściach uzyskanych z programu „Czyste powietrze”.

życzymy państwu spotkań wyłącznie z rzetelnymi firma-
mi i satysfakcji ze zrealizowanej inwestycji!

uwaga! narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Go-
spodarki Wodnej (nFOŚiGW) nie promuje konkretnych 
firm sprzedających urządzenia, instalacyjnych oraz wy-
konawczych.
państwa nieufność powinno wzbudzić powoływanie się 
firmy na partnerstwo z nFOŚiGW w programie priory-
tetowym „Czyste powietrze”, co nie ma uzasadnienia 
w praktyce. Bezpośrednimi partnerami operacyjnymi w 
programie „Czyste powietrze” w odniesieniu do nFOŚi-
GW są wojewódzkie fundusze ochrony środowiska i go-
spodarki wodnej (wfośigw) oraz GMinY (w programie 
„Czyste powietrze” uczestniczy ponad 86% gmin w skali 
polski), a także wybrane banki, wskazane na stronie in-
ternetowej: czystepowietrze.gov.pl .

program czySte powietrze - materiał promocyjny

chcesz skorzystać ze wsparcia przy wypełnianiu wnio-
sku do Programu „czyste Powietrze”? zgłoś się do 
urzędu Gminy Bełchatów. Merytorycznie przygoto-
wani pracownicy pomogą ci przygotować potrzebne 
dokumenty, wypełnić wniosek, a potem go rozliczyć.  
Wystarczy umówić wizytę (tel. 44 632 52 11 wew. 44).
Pamiętaj, by przed wizytą w urzędzie przygo-
tować dane z formularza, który można zna-
leźć na stronie internetowej www.ugbelchatow.pl  
w zakładce „czyste Powietrze”. 
Bez zgromadzenia tych informacji nie uda się wypełnić 
wniosku. Formularz w formie papierowej dostępny jest 
również w siedzibie urzędu. 

KOMUNIKAT NARODOWEGO FUNDUSZU OCHRONY ŚRODOWISKA I GOSPODARKI WODNEJ 



Godziny pracy Urzędu:
poniedziałek - piątek 7.30-15.30

wtorek 7.30- 17.00
zastępca wójta Gminy bełchatów

Damian Marczewski
tel. 44 632-52-11

Sekretarz urzędu Gminy 
Małgorzata Filipek
tel. 44 632-52-11 

Skarbnik urzędu Gminy 
Małgorzata Łągiewska

tel. 44 632-52-11 wew. 61

Dyrektor wydziału ds. Rozwoju Gminy 
Zofia Szumigaj-Grochocka
tel. 44 632-52-11 wew. 56

Referat budżetu i Finansów
Kierownik Anna Gomula

tel. 44 632-47-54 wew. 27

Referat ds Podatków, Opłat i windykacji
Kierownik Ewa Smuga-Olczyk

tel. 44 632-47-54 wew. 53

Referat Gospodarki Nieruchomościami 
i Planowania Przestrzennego
Kierownik Włodzimierz Galimski

tel. 44 632-65-68 wew. 32

zespół ds Ochrony środowiska 
i Gospodarowania Odpadami

Kierownik: Marta Bluszcz - Stępnik
tel. 44 632 65 68 wew. 31

Referat infrastruktury Technicznej
Kierownik Alicja Chlaściak
tel. 44 632-59-87 wew. 42

Referat inwestycji
Kierownik Mirosław Klimas
tel. 44 632-52-11 wew. 68

zespół ds zamówień Publicznych 
Kierownik: Damian Marczewski

tel. 44 632 52 11 wew. 55

Referat Spraw Obywatelskich i Obrony cywilnej
Kierownik Sławomir Kuśmierek

tel. 44 632-66-39 wew. 43

Referat Gospodarczy
Kierownik Agnieszka Olszewska

tel. 44 632-52-83 wew. 39

Referat Organizacyjny i kadr
Kierownik Edyta Brożyna
tel. 44 632-52-11 wew. 41

biuro Rady Gminy
Alicja Grabska

tel. 44 632-59-87 wew. 53

Referat Oświaty
Kierownik Anna Więcławek
tel. 44 632-47-54 wew. 36

zespół Radców Prawnych
tel. 44 632-52-83 wew. 25

inspektor Ochrony Danych Osobowych
Edyta Brożyna

tel. 44 632-52-11 wew. 41
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej

Kierownik Anna Kumor
tel.  44 632-42-01

centrum kultury i Sportu Gminy bełchatów
Dyrektor Anna Kamieniak

tel. 44 635-14-80
Przedsiębiorstwo komunikacji, Transportu 

i usług komunalnych Gminy bełchatów
Prezes Mateusz Rogut

tel. 44 632-33-24 oraz całodobowo
w sytuacjach alarmowych 

669-200-082  i  669-200-066

raDa gminy bełchatów
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Biuro Rady Gminy

ul. Kościuszki 13
97-400 Bełchatów

tel. 44 632 52 11 wew. 53

Czynne: poniedziałek, środa, 
czwartek, piątek 

w godzinach 7.30-15.30, 
wtorek 7.30-17.00

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Polak pełni dyżur w pierwszy i trzeci wtorek miesiąca w godz. 15-17, tel. 601 358 884 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Furczyński pełni dyżur w czwarty wtorek miesiąca w godz. 15.30-17, tel. 503 353 953 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Marzena Polak pełni dyżur w drugi wtorek miesiąca w godz. 15-17, tel. 506 231 780

Krzysztof Polak
przewodniczący Rady Gminy

Marzena Polak
wiceprzewodnicząca Rady Gminy  

Rafał Furczyński
wiceprzewodniczący Rady Gminy

Bogumiła Robak Janusz Werecki

Piotr KotasGrażyna Kałużna

Wojciech Rzepecki

Przemysław Gołąb

Paweł Lesiak

Szczepan Frączkowski

Rafał MarekJacek Ludwiczak Zygmunt Paradecki

Monika Sadura


